

## 輔導科 107 年度 5 月份家屬活動看板

### 1. 107 年度母親節電話懇親及「媽媽我愛你」母親節卡片贈送活動

#### The Phone Visits And Cards-Presenting on Mother's Day in 2018

5 月 3、4 日於一教區團體輔導室及三教區日新堂舉行 107 年度母親節電話懇親及「媽媽我愛你」母親節卡片贈送活動，由所長主持，並頒發感謝狀予中華電信北區分公司台北營運處及中華郵政板橋分局，戒一區收容人、戒二區收容人(受觀察勒戒人除外)及各視同作業單位等 315 名參加，三教區受刑人 315 名參加，共計 630 名。

The phone visits and cards-presenting were held for Mother's day in our facility on May 3 and 4 in 2018. The activity was hosted by the superintendent and the testimonials were given to Chunghwa Telecom and Chunghwa Post Co., Ltd. There were 315 inmates from section one and two, as well as 315 inmates from section three participating.

相關照片



相關照片





## 2. 107 年度母親節面對面懇親

### Family Face-to-face Visiting on Mother's Day in 2018

5月9日下午1時至4時於中山堂舉辦107年度母親節面對面懇親，由所長主持，懇親家屬由本所以接駁方式載送至會場，總計有91組收容人家庭(共192名家屬)參加本活動。

The visiting was held in the Zhong-Shan Hall on 5/9. The families took the center's bus to the hall and there are 91 families (91 inmates and 192 family members) participating it.

#### 相關照片



#### 相關照片





### 3. 利伯他茲家庭支持日

#### Family Day of The Libertas Foundation

5月25日財團法人利伯他茲教育基金會工作人員共7位，於中正堂舉辦利伯他茲家庭支持日活動，活動由臨床心理師顏蔚吟主持，分為上、下午2場，上午場計有9組家庭、19名家屬參加，下午場計有12組家庭、33名家屬參加，共計有21組收容人家庭、52名家屬參加。

The activity was held by Libertas Foundation in Zhong-Zheng Hall on 5/25. The activity was hosted by Clinical Psychologist Wei-Yin Yan and there were two sections: one was in the morning (9 families and 19 family members participating) and the other was in the afternoon (12 families and 33 family members participating).

相關照片

相關照片

2018 社會復歸方案：家庭日活動

